

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

LE MINI-GOLF DU PARC THERMAL DE VITTEL PASSE EN OUVERTURE ESTIVALE ÉLARGIE

Avec l'arrivée de la saison estivale, la Destination Vittel annonce l'ouverture élargie du mini-golf du parc thermal depuis ce samedi **4 juillet**.

Le parcours 18 trous, situé au cœur du parc thermal dans un cadre verdoyant et ombragé, accueillera désormais les visiteurs du lundi au dimanche, **7 jours sur 7 de 14h à 19h, et ce jusqu'au dimanche 30 août**.

Activité familiale et conviviale par excellence, le mini-golf s'adresse aussi bien aux enfants qu'aux adultes, aux groupes d'amis comme aux familles souhaitant profiter d'un moment de détente en plein air.

Les visiteurs peuvent également profiter du **Pass Vosges**, une carte gratuite disponible à l'Office de Tourisme de Vittel, permettant de bénéficier d'une réduction sur l'activité mini-golf. Ce pass offre aussi de nombreux avantages et réductions sur diverses activités, loisirs et sorties partout dans les Vosges.

Ce site de loisirs emblématique du parc thermal constitue une offre idéale pour compléter une promenade ou une journée d'animation à Vittel durant toute la période estivale.

Informations complémentaires auprès de l'Office de Tourisme de Vittel :
03.29.08.08.88

FERRY Margaux

Chargée de communication

communication@vitteltourisme.com

03.29.08.08.88

PRESS RELEASE

THE MINI-GOLF COURSE AT VITTEL SPA PARK IS EXTENDING ITS SUMMER OPENING HOURS

With the arrival of the summer season, Destination Vittel has announced extended opening hours for the spa park's mini-golf course from this Saturday, 4 July.

The 18-hole course, situated in the heart of the spa park in a leafy, shaded setting, will now welcome visitors from Monday to Sunday, seven days a week, from 2 pm to 7 pm, until Sunday 30 August.

The perfect family-friendly activity, mini-golf is ideal for children and adults alike, as well as groups of friends and families looking to enjoy a relaxing time in the open air.

Visitors can also make use of the Pass Vosges, a free card available from the Vittel Tourist Office, which entitles holders to a discount on mini-golf. This pass also offers numerous benefits and discounts on various activities, leisure pursuits and outings throughout the Vosges.

This iconic leisure venue within the spa park is the perfect way to round off a stroll or a day out in Vittel throughout the summer.

Further information is available from the Vittel Tourist Office: 03 29 08 08 88

FERRY Margaux

Chargée de communication

communication@vitteltourisme.com

03.29.08.08.88